
 

 

 
Sotkamon kunnan liikuntaolosuhteiden kehittämissuunnitelma vuosille 2024 - 2030 
 
KHALL 21.11.2023 § 230  
  
Liikuntakoordinaattori Sotkamon kunnan liikuntapalvelut käynnisti vuonna 2021 

liikuntaolosuhteiden kehittämissuunnitelman valmistelun.  Sotkamon  
kunnanhallitus päätti kehittämissuunnitelman valmistelun jatkamisesta 
15.6.2021 § 135 mukaisesti. 
 
Kehittämissuunnitelman laatimista on jatkettu syksyllä 2023 ja 
valmistelutyöstä on vastannut kunnassa poikkihallinnollinen ohjausryhmä. 
Ohjausryhmän lisäksi asiakirjan laatimisprosessiin ovat tulleet mukaan 
vuonna 2023 kunnanvaltuutetut Janne Hyvönen, Jouko Lipponen ja Vesa 
Mäkipää sekä Tenetin koululta Lauri‐Aleksi Laitinen. Lopputuotoksena on 
valmistunut  liitteenä oleva Sotkamon kunnan liikuntaolosuhteiden 
kehittämissuunnitelma vuosille 2024 – 2030.  
 
Lisätietoja asiasta antaa liikuntakoordinaattori Ossi Pulkkinen puh 044 750 
2121 tai sähköpostitse ossi.pulkkinen@sotkamo.fi 

  
Kunnanjohtaja 
Ehdotus Kunnanhallitus päättää hyväksyä Sotkamon kunnan liikuntaolosuhteiden 

kehittämissuunnitelman vuosille 2024 - 2030 ja esittää sen edelleen 
hyväksyttäväksi kunnanvaltuustolle. 
 
Kunnanhallitus päättää tarkastaa ja hyväksyä pöytäkirjan tämän pykälän 
osalta kokouksessa. 

Kunnanhallitus 
Päätös Kunnanhallitus hyväksyi yksimielisesti kunnanjohtajan ehdotuksen. 

_______ 
 
Otteet Kunnanvaltuusto 
 
KVALT 28.11.2023 § 119    
1080/00.01.02.00/2023    
 
Kunnanjohtaja 
Ehdotus Kunnanvaltuusto hyväksyy kunnanhallituksen ehdotuksen. 
 
Kunnanvaltuusto 
Päätös Kunnanvaltuusto päätti yksimielisesti lisätä liikuntaolosuhteiden 

kehittämissuunnitelmaan Anne Lukkarin esityksestä Juho Lukkarin 
kannattamana sivun 13 tekstiin ja keskeisiin toimenpiteisiin Leikkipuistot. 
Esitys liitteenä. 
 
Kunnanvaltuusto päätti yksimielisesti lisätä liikuntaolosuhteiden 
kehittämissuunnitelmaan Sami Mähösen esityksestä Juho Lukkarin 
kannattamana sivun 10. SWOT analyysin heikkoudet kohtaan 2 riittävien 
sisätilojen puutteesta. Esitys liitteenä. 
 



 

 

Kunnanvaltuusto hyväksyi yksimielisesti kunnanhallituksen esityksen. 
 
Merkitään pöytäkirjaan, että Riikka Huotari siirtyi etäyhteyteen klo. 20.04. 
 
Merkitään pöytäkirjaan, että Pentti Vihanto poistui kokouksesta 
(etäyhteys) klo. 20.11. 


